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Protokół nr  1 / 2023 

 

Z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji Gminy w dniu 23.01.2023 r. 

 

       Posiedzenie otworzyła Pani Małgorzata Kozubek – przewodnicząca Komisji do spraw 

Inwestycji. 

 

W obradach komisji uczestniczyli członkowie: 

 

- Komisji do Spraw Inwestycji, wg. załączonej listy obecności, 

 

oraz Pan Tomasz Lato – Wójt Gminy Masłów, Pan Zbigniew Zagdański - Sekretarz Gminy Masłów, 

Pan Robert Szechnicki – Skarbnik Gminy Masłów, Pan Dariusz Korczyński – Kierownik Referatu 

Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej, Pani Anna Kucmin – Kierownik Referatu Rolnictwa, 

Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska, Pani Irena Kundera – Kierownik Centrum Usług 

Wspólne, Pani Aneta Kułak – Kierownik GOPS w Masłowie . 

  

Tematyka posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji. 

5. Przyjęcie sprawozdania z prac komisji za 2022 rok 

6. Projekt uchwały w sprawie: 

a)        zmiany uchwały budżetowej Gminy. 

b)        zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029. 

c)        „Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Masłów                    

 na lata 2023 - 2027”. 

7.  Opracowanie  planu pracy Komisji na 2023 rok. 

8.  Sprawy inne 

9.  Zakończenie obrad 

 

Ad. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą Nr XXV/282/2020 Rady Gminy 

Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dziennik Urzędowy Woj. Świętokrzyskiego z 4 listopada 

2020 roku, poz. 3838) w dniu 23 stycznia 2023 roku o godzinie 13:30 w Sali Samorządowej Urzędu 

Gminy - obrady w trybie hybrydowym (stacjonarno – zdalnym) , Przewodnicząca Komisji do spraw 

Inwestycji – Pani Małgorzata Kozubek otworzyła obrady komisji. 
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Ad. 2 

Stwierdzenie quorum.  

W posiedzeniu komisji uczestniczy 7 z 7 – osobowego składu Komisji, co jest podstawą  

do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

Obecni: 

1. Stanisław Doleziński 

2. Marek Łukasz Dudzik 

3. Małgorzata Kozubek 

4. Tomasz Ksel 

5. Andrzej Kułak 

6. Artur Maciej Lis 

7. Ryszard Piotr Szymczuch 

 

Ad. 3 

              Przyjęcie porządku obrad. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Ryszard Piotr Szymczuch 

Wniosek:  

Komisja zatwierdziła porządek obrad. 

 

Ad. 4 

 Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji. 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że nie wpłynął żaden wniosek w sprawie treści zawartych                      

w protokole. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis, Ryszard Piotr Szymczuch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

Wniosek:  

Komisja zatwierdziła protokół nr 12/2022. 

 

Ad. 5 

            Przyjęcie sprawozdania z pracy komisji za 2022 rok 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia sprawozdania z pracy komisji za 2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis, Ryszard Piotr Szymczuch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

Wniosek:  

Komisja przyjmuje sprawozdanie z pracy Komisji do Spraw Inwestycji za 2022 rok. 

 

Ad. 6 

 Projekt uchwały w sprawie: 

 

a)  zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Szczegóły projektu  uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy przedstawił                    

Pan Skarbnik Robert Szechnicki. Szczegółowo omówił zmiany, które wpłynęły na zmianę uchwały 

budżetowej dotyczące poszczególnych zadań realizowanych w ramach budżetu gminy Masłów. 

Poinformował, że zmiany dokonywane są w wyniku bieżącej analizy wykonania budżetu, 

przeniesienia części zadań do realizacji na rok 2023 oraz brakiem realizacji projektów, których 
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koszt wykonania okazał się dużo większy niż wynikało z kosztorysów. Pan Skarbnik Gminy 

poinformował,  również o wprowadzeniu autopoprawki. 

Następnie wywiązała się dyskusja, która dotyczyła instalacji fotowoltaiki. W dyskusji udział wzięli 

Pan Tomasz Lato – Wójt Gminy Masłów, Pan Dariusz Korczyński – Kierownik Referatu 

Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Pan Skarbnik Robert Szechnicki oraz Radni Pan Piotr 

Władysław Zegadło, Pan Ryszard Piotr Szymczuch oraz Pan Zenon Adam Pedrycz. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Ryszard Piotr Szymczuch 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029 

Szczegóły projektu zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029 

przedstawił Pan Skarbnik Robert Szechnicki. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Ryszard Piotr Szymczuch 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029. 
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c)  „Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Masłów 

na lata 2023 - 2027” 

W sprawie „Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Masłów 

na lata 2023 - 2027”, głos zabrała Pani Anna Kucmin – Kierownik Referatu Rolnictwa, Gospodarki 

Komunalnej i Ochrony Środowiska. Następnie wywiązała się dyskusja, w której udział wzięli Pan 

Wójt Tomasz Lato, Pan Skarbnik Robert Szechnicki oraz Radni Pan Piotr Władysław Zegadło,  Pan 

Ryszard Piotr Szymczuch, Pan Zenon Adam Pedrycz, Pan Tomasz Ksel, Pan Andrzej Pedrycz, Pan 

Ryszard Jan Filipowicz. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie „Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Masłów 

na lata 2023 - 2027”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis, Ryszard Piotr Szymczuch 

PRZECIW (1) 

Tomasz Ksel 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie „Wieloletniego Programu 

Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Masłów na lata 2023 - 2027”. 

Ad. 7 

            Opracowanie planu pracy Komisji Rady Gminy Masłów na 2023 rok 

Głosowano w sprawie: 

Opracowanie planu pracy Komisji na 2023 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Ryszard Piotr Szymczuch 
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Wniosek:  

Komisja zatwierdzenia plan pracy Komisji Rady Gminy Masłów na 2023 rok. 

Ad. 8 

 Sprawy inne. 

Na zakończenie obrad wywiązała się dyskusja. Radny Pan Tomasz Ksel zadał pytania dotyczące  

podpisana umowy z Centrum Zdrowie, kontrolowania przewoźnika – busów ( m.in. liczba kontroli, 

czy kontrole wykazały jakieś nieprawidłowości). Pan Radny Tomasz Ksel również zadał pytanie 

dot. gospodarki odpadami i związanymi z tym kontrolami, w niektórych sołectwach, które odbyły 

się w roku 2022. Radny Pan Ryszard Jan Filipowicz zadał pytanie dot. modernizacji ewidencji 

gruntów i budynków m. in. na terenie sołectwa Domaszowice i Dąbrowa. Radny Pan Ryszard Piotr 

Szymczuch wystosował prośbę do Pana Wójta o interwencję w Ośrodku Zdrowia w Mąchocicach 

Kapitulnych. Radny Pan Ryszard Piotr Szymczuch zadał również pytania dot. rozkładu jazdy 

busów oraz spływu wód, czyszczenie rowów. W dyskusji wzięli udział Pan Wójt Tomasz Lato, Pan 

Zbigniew Zagdański - Sekretarz Gminy Masłów, Pan Skarbnik Robert Szechnicki, Pani Anna 

Kucmin – Kierownik Referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska oraz 

Radni: Pan Tomasz Ksel, Pan Ryszard Jan Filipowicz, Pan Ryszard Piotr Szymczuch. 

 

Ad. 9 

Zakończenie obrad. 

 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodnicząca Komisji podziękowała za udział w komisji  

i o godz. 15:53 zamknęła obrady. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:  

Ewelina Dąbrowska  
                                                                                                            

                                                                                                     Przewodnicząca Komisji 

                                                                                                         Inwestycji 


